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Zapytaj Burmistrza

 

Serdecznie zach?cam Pa?stwa do skorzystania z mo?liwo?ci
komunikacji ze mn?, Edyt? Wilczack? - Burmistrzem Miasta
?wieradów-Zdrój, za pomoc? internetu. Z przyjemno?ci?
odpowiem na wszystkie Pa?stwa pytania. Oczekuj? z Pa?stwa
strony zaanga?owania w sprawy dotycz?ce naszego miasta i jego
mieszka?ców, wszystkich obszarów zarz?dzania naszym
wspólnym mieniem.

Zadaj?c pytanie, U?ytkownik akceptuje Regulamin.
Pytanie prosz? przes?a? za pomoc? poczty elektronicznej,
wysy?aj?c wiadomo?? na adres: promocja@swieradowzdroj.pl.

 

Temat wiadomo?ci powinien brzmie?: pytanie do Burmistrza
Miasta ?wieradów-Zdrój

Przypominamy, ?e Burmistrz Miasta ?wieradów-Zdrój jest równie?

http://sbip56.lo.pl/artykul/zapytaj-burmistrza
mailto:um@swieradowzdroj.pl


do Pa?stwa dyspozycji w ka?dy poniedzia?ek w siedzibie
Urz?du Miasta (ul. 11 Listopada 35, pokój nr 16A, I pi?tro) w
godzinach od 14:00 - 16:00.

 

PYTANIE nr 1:
Czy toaleta w Kawiarni na ul. Zdrojowej 1 jest szaletem miejskim,
czy w?a?ciciel ma obowi?zek udost?pnia? j? wszystkim i
ca?odobowo?
Pozdrawiam Krystyna

ODPOWIED?:
     W Kawiarni Zdrojowej przy ul. Zdrojowej 1 NIE MA toalet
publicznych. W umowie dzier?awy nr 7/ZG-N/2018 z dnia
04.05.2018 r. podpisanej przez Burmistrza Rolanda Marciniaka z
firm? TADKAR Tadeusz J?czmionek nie ma ?adnego zapisu
mówi?cego o tym, ?e Dzier?awca ma obowi?zek udost?pnia?
swoj? toalet? do celów publicznych, wszystkim i ca?odobowo.
     Faktem jest, ?e poprzedni Dzier?awca w umowie dzier?awy nr
11/ZG-N/2013 z dnia 04.07.2013 r. mia? obowi?zek wybudowa?
szalet miejski, niestety umowa ta wygas?a 03 lipca 2018 r. i temat
szaletu nie by? ju? kontynuowany w ?adnej kolejnej umowie.
     Zatem na chwil? obecn? w naszym mie?cie nie mamy toalety
publicznej, ogólnodost?pnej, a Gmina w chwili obecnej szuka
technicznych mo?liwo?ci rozwi?zania tego problemu, bo jest to
bardzo wa?na kwestia dla naszego miasta, które powinno mie?
toalet? publiczn?, ogólnodost?pn?.
Pozdrawiam Burmistrz Miasta ?wieradów-Zdrój Edyta Wilczacka

 

PYTANIE nr 2.
Pani Burmistrz czy prawd? jest, ?e chce Pani zlikwidowa? nasz?
szko?? w Czerniawie? I czy chce Pani wprowadzi? bilety do
komunikacji dla mieszka?ców? Bo takie s?uchy chodz? po



Czerniawie!
Mieszkanka M. C. 

ODPOWIED?:
Dzi?kuj? za te pytania, s? to k?amstwa.
NIGDY nie mia?am pomys?u i zamiaru ani likwidacji szko?y w
Czerniawie, któr? uwa?am za bardzo dobr? placówk? z której
wszyscy mo?emy by? dumni, ani wprowadzenia p?atnych biletów
na nasz? komunikacj? miejsk? dla mieszka?ców. Faktem jest, ?e
zastanawiali?my si? z Radnymi czy nie wprowadzi? takiej
odp?atno?ci dla turystów i mieszka?ców s?siednich gmin, ale aby
podj?? tak? decyzj? nale?y bardzo skrupulatnie policzy? koszty i
przeanalizowa? wady i zalety wprowadzenia takiej zmiany.
Jednak chcia?abym podkre?li? NIGDY nie brali?my pod uwag?
wprowadzenia p?atnych biletów dla mieszka?ców naszego
miasta.
Pragn? Pa?stwa uspokoi?, ?e w my?l has?a „TERAZ
MIESZKA?CY” nic takiego si? nie wydarzy i naprawd? nie wiem
kto i w jakim celu rozpowszechnia takie nieprawdziwe informacje.
Pozdrawiam serdecznie Edyta Wilczacka Burmistrz Miasta
?wieradów-Zdrój.
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